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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 5/2015 z jednání VV dne 8. 4. 2015 

 

Místo jednání: Praha, Kancelář JIMI CZ a.s.,  

Účastníci:  Výkonný výbor - David Frydrych (DF), Jiří Vinter (JV), Jaroslav Borovský (JB) 

Sportovní ředitel - Antonín Brabec (AB) 

Generální sekretář - Pavel Myšák (PM) 

Hosté:        Jan Macháček, Neville Parry 

 

 

Body projednané před jednáním: 

a) Mezistátní přátelské utkání ČR vs. AUT 

AB požádal o pověření organizací přátelského zápasu, který se odehraje 7. 4. 2015 na hřišti 

RC Břeclav. 

Usnesení:  

VV pověřil AB organizací tohoto připraveného zápasu a na jeho uspořádání vyčleňuje 20 000,-Kč. 

 

Projednávané body: 

 

1) Kontrola bodů z předcházejícího jednání: 

    - Přátelské utkání ČR vs. New Zeland ambassadors- organizační schůzka 13.4. od 17:00 Valcha,    

       za ČSRU se účastní PM 

 

   - Organizace Valné hromady: VV projednal přípravy nadcházející VH, která se uskuteční    

      27.5.2015 ve Vyškově, PM informoval o zajištění prostor k jednání v sále Hotelu Allvet 

 

2) Přihláška klubu Ragbyové Akademie Olymp Praha 

Dne 24. 3. 2015 byla sekretariátu ČSRU dodána žádost o přijetí klubu Ragbyová akademie 

Olymp Praha do ČSRU.  

Jednání VV se za účelem představení tohoto nově vznikajícího klubu zúčastnili dva jeho 

členové, předseda Jan Macháček a člen výboru klubu Neville Perry, kteří v krátkosti nastínili 

záměry a směřování nově vznikajícího klubu. 

Usnesení:  

VV předává žádost klubu o přijetí VH. 

 

3) Daňové výkazy 2014 
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Usnesení:  

VV bere na vědomí výsledky hospodaření za rok 2014 a pověřuje finančního ředitele Unie jejich 

přednesením na jednání VH dne 27.5.2015 ve Vyškově. 

 

 

4) Návrh na změnu smluvní odměny za vedení účetnictví pro rok 2015 

Usnesení:  

VV návrh neschvaluje a žádá společnost Accolang o předložení návrhu spolupráce za stávajících 

finančních podmínek. 

 

5) Příspěvek ČOV 2015 

PM informoval o výši příspěvků jednotlivé projekty v rámci Rozvojového olympijského programu 

ČOV. Oproti porovnání příspěvku v minulém roce došlo k navýšení částky o 78 000,- Kč na 

celkových 457 000,-Kč (bez příspěvku MŠMT 115 000,-) 

Usnesení:  

VV bere tuto informaci na vědomí. 

 

 

6) Rozpočet ČSRU a jeho čerpání 

Usnesení:  

VV bere na vědomí aktuální podobu rozpočtu a jeho průběžné čerpání. 

 

7) Organizační příprava CRO a IZR 

PM informoval VV o organizačním zajištění dvou nadcházejících zápasů. 

 

Usnesení: 

 

VV bere na vědomí a pověřuje AB pozváním bývalých reprezentantů národního týmu. 

 

8) Zrušení organizace OH turnaje 

PM informoval VV o rozhodnutí Rugby Europe uspořádat turnaj Olympijské kvalifikace 

v Portugalsku. 

Usnesení:  

VV bere toto rozhodnutí na vědomí. 

 

9) Sestavení lékařské komise 

V rámci diskuze problematiky preventivních sportovních prohlídek s ČOV vznikla nutnost 

sestavení lékařské komise, či pověření odborníka jednáním v této záležitosti za ČSRU. Doposud 

se této žádosti věnovala Legislativní komise, resp. její předseda, avšak pro jeho další činnost je 

vhodné pověření VV. 

Usnesení:  

VV pověřuje Ondřeje Surgu sestavením návrhu složení Lékařské komise. 



  

Zápis VV ČSRU 

 

-3 - 

 

 

 

10) Placení členského poplatku ve 4letých intervalech- World Rugby 

Dne 2.4.2015 byl sekretariátu doručen návrh na změnu systému platby ročních členských poplatků 

u World Rugby. Nově se členským uniím nabízí možnost tyto poplatky hradit ve čtyřletých 

intervalech a snížit tak náklady na transakční poplatky. 

Usnesení:  

VV tento záměr schvaluje a pověřuje sekretariát uhrazením členského poplatku na období 2015-

2018 a to po obdržení faktury dle návrhu World Rugby (květen 2015). 

 

11) Oslavy výroční ČSRU 

PM informoval VV, že na výzvu široké ragbyové veřejnosti se zapojením se do organizace oslav 

výročí ČSRU doposud nikdo nereagoval. 

Usnesení:  

VV znovu apeluje na ragbyovou veřejnost a vyzývá zájemce o zapojení se do činnosti organizační 

komise, aby se přihlásili na adresu sekretariat@rugbyunion a to nejpozději do 5.5.2015. 

 

12) Sportovní vybavení  

PM informoval VV o nastalém problému s vybavením reprezentací a to situaci, kdy po návratu 

reprezentace U18 z ME juniorů nebyl do odjezdu národního týmu seniorů navrácen veškerý 

materiál a tudíž seniorský tým nemůže být adekvátně vybaven. 

 

Usnesení: 

VV apeluje na RT reprezentace U18, aby došlo k okamžité nápravě situace, aby bylo umožněno 

tomuto problému předejít alespoň pro zápas proti Izraeli. 

 

 

Příští zasedání VV dne 6.5.2015 od 9:30 hodin. 

 

 

 

V Praze dne 8. 4. 2015 

Zapsal: Pavel Myšák 


